
Van: VVD Gouda, Kevin de Jonge 
Datum: 16 februari 2024 
Onderwerp: Groot onderhoud Atlantispark 

 Commissiegriffier: Erwin Bok 
  
      
Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen (art. 39 RvO) inzake groot onderhoud Atlantispark 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
De VVD Gouda is door inwoners benaderd over het voorgenomen plan van de gemeente voor groot 
onderhoud aan het Atlantispark. Binnen deze plannen wordt het sportveld opgeknapt en komen er 
buitensport toestellen bij. Het is goed om te zien dat daarmee voortgang wordt geboekt met het 
stimuleren van een gezonde levensstijl waarbij sporten laagdrempelig wordt aangeboden in de 
buurt. Helaas ontvangen wij signalen dat de buurt zich niet goed betrokken voelt bij de plannen. Dit 
komt mede voort uit de beleving van overlast rond het sportveld. De omwonenden willen graag 
meedenken over een alternatieve indeling om overlast zoveel mogelijk te beperken. 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van VVD Gouda de volgende vragen:  

1. Is het college bekend met de overlast op en rond het sportveld in het Atlantispark? Zo ja 
welke interventies zijn hiervoor ondernomen om de overlast te beperken? 

2. Waarom zijn deze plannen geoormerkt als groot onderhoud terwijl er in de huidige situatie 
zich alleen een sportveld bevind en in de plannen buitensport toestellen zijn ingetekend? 

3. Welke vorm van participatie wordt gebruikt voor groot onderhoud projecten? 
4. Op welke andere locaties in de stad is groot onderhoud gepland aan soortgelijke sportvelden 

waar ook buitensport toestellen als aanvullende functie staan ingetekend?  
5. Door het toevoegen van buitensport toestellen wordt er een nieuwe functie toegevoegd. Op 

welke manier is de buurt hierbij betrokken?  
6. Is er een omgevingsvergunning nodig voor de werkzaamheden?  
7. Zijn er informatiebijeenkomsten voor omwonenden georganiseerd? Zo ja wanneer hebben 

deze plaatsgevonden? Binnen welke afstand zijn inwoners hiervoor uitgenodigd? Wat is er 
opgehaald tijdens de bijeenkomsten? Zijn er op basis hiervan wijzigingen doorgevoerd in het 
plan? 

8. Kan de gemeente Gouda alsnog het gesprek aangaan met de inwoners om te kijken naar een 
gezamenlijke oplossing, gegeven de positieve grondhouding van inwoners die openstaan 
voor een alternatief? 

9. Wat als de gemeente dit plan ongewijzigd doorvoert? Wat gaat de gemeente dan doen als 
overlast verergert en wat wordt inwoners meegegeven in het kader van overlast en 
participatie? 

 
De VVD Gouda ziet een spoedeisend belang, gezien het feit dat werkzaamheden in dit project medio 
maart zouden moeten starten. Vanwege dat spoedeisende belang doet de VVD Gouda een dringende 
oproep om deze vragen zo spoedig mogelijk, eerder dan de in het reglement van orde 
voorgeschreven dertig dagen, te beantwoorden. 
 
 



Met vriendelijke groet, 
 
H.M. (Kevin) de Jonge 

 


